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ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ  
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΠΙΑΓΚΗΣ 

Γραμματέας ΚΟ ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής 
   Βουλευτής Ν. Κέρκυρας 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς 

-τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

-τον Υπουργό Δικαιοσύνης 

-τον Υπουργό Ναυτιλίας & Νησιωτικής Πολιτικής 

 

Θέμα: «Ανησυχητική η έξαρση της εγκληματικότητας στη Ζάκυνθο» 

 Την Τετάρτη 12-3-2025, ο Δικηγορικός Σύλλογος Ζακύνθου προχώρησε στη σύγκλιση 

Γενικής Συνέλευσης με θέμα ημερησίας διάταξης: «την ανησυχητική έξαρση της 

εγκληματικότητας στη Ζάκυνθο». 

 Το πρόβλημα της υποστελέχωσης της αστυνομίας και η ανησυχητική έξαρση της 

εγκληματικότητας στην περιοχή της Ζακύνθου δεν είναι νέα φαινόμενα, καθώς από το 

καλοκαίρι του 2024 υπάρχουν και σχετικές μαρτυρίες και τηλεοπτικές ανακοινώσεις του 

αρμοδίου Υπουργού Προστασίας του Πολίτη, κ. Μιχάλη Χρυσοχοϊδη, που συνηγορούν και 

αναγνωρίζουν το πρόβλημα ενώ ταυτόχρονα υπόσχονται και μία διαφορετική καθημερινότητα,    

όταν ο Υπουργός με σχετικές δηλώσεις του στην τοπική τηλεόραση (ΙΟΝΙΑΝ TV 17-7-2024) 

αναφέρει ότι «η πραγματικότητα της Ζακύνθου θα αλλάξει έτσι ώστε οι κάτοικοι και οι επισκέπτες 

να αισθάνονται ασφαλείς». 

 Μέχρι σήμερα καμία αλλαγή δεν έχει πραγματοποιηθεί προς αυτήν την κατεύθυνση. Το 

αστυνομικό τμήμα παραμένει υποστελεχωμένο, ενώ ταυτόχρονα οι κάτοικοι των νησιών ζουν 

καθημερινά υπό τον φόβο ληστειών, διαρρήξεων και άλλων εγκληματικών ενεργειών. 

 Επιπλέον, το αίσθημα της ανασφάλειας και ο φόβος καθημερινά μεγεθύνονται με την 

ταυτόχρονη, καθημερινή έξαρση των κρουσμάτων εγκληματικότητας, τα οποία επιβεβαιώνουν 

και συνηγορούν ότι η κατάσταση στο νησί της Ζακύνθου βρίσκεται εκτός ελέγχου. 

Χαρακτηριστικό, λυπηρό και οδυνηρό παράδειγμα  αποτελεί η πρόσφατη δολοφονία της 

Συμβολαιογράφου κ. Μαρίζας Τερτσέτη – Παπαδάτου, όπου η αγριότητα του εγκλήματος 

απέδειξε για ακόμη μία φορά ότι η ασφάλεια της ζωής των Ζακυνθινών καθημερινά 

διακυβεύεται. 

 Με βάση τα παραπάνω, γίνεται άμεσα αντιληπτό ότι ταυτόχρονα αμαυρώνεται και 

δυσφημείται η εικόνα του νησιού της Ζακύνθου, γεγονός που επιβεβαιώνεται και από τα 

πρωτοσέλιδα των τοπικών και Αθηναϊκών εφημερίδων, τα οποία καθημερινά αναγγέλλουν 

φόνους, ληστείες και διαρρήξεις.  

Επειδή, η «ασφάλεια» των πολιτών αποτελεί πρώτιστο και ύψιστο καθήκον της Πολιτείας 

σύμφωνα με το Σύνταγμα 

Επειδή, χρέος της Πολιτείας είναι η εξιχνίαση των εγκλημάτων που προσβάλλουν την δημόσια 

ασφάλεια αλλά και απειλούν το αίσθημα της Δικαιοσύνης των πολιτών 
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Επειδή, η Ζάκυνθος αποτελεί πολιτιστικό θέρετρο που έχει παραδώσει στην Ελλάδα τον 

Σολωμό, τον Κάλβο, τον Κουτούζη κ.α.  που κάθε χρόνο επισκέπτονται οι τουρίστες για να δουν 

από κοντά και να γνωρίσουν 

Επειδή, είναι ύψιστη πολιτική προτεραιότητα του κράτους να σχεδιάσει ένα ολιστικό 

επιχειρησιακό σχέδιο καταπολέμησης της εγκληματικότητας στην περιοχή 

 

ΕΡΩΤΩΝΤΑΙ ΟΙ ΑΡΜΟΔΙΟΙ ΥΠΟΥΡΓΟΙ 

 

Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη: 

 

1)  Σε ποιες ενέργειες σκοπεύετε να προχωρήσετε για την αντιμετώπιση του καθημερινά 

αυξανόμενου φαινομένου της έξαρσης της εγκληματικότητας στην Ζάκυνθο; Ποιο είναι το 

επιχειρησιακό πλάνο από πλευράς Κυβέρνησης για την αντιμετώπιση ενός τόσο ακραίου και 

επικίνδυνου πια κοινωνικού φαινομένου; 

 

2)  Εάν προτίθεστε να προβείτε στην άμεση ενίσχυση του Αστυνομικού Τμήματος Ζακύνθου, με 

την πρόσληψη αστυνομικών με βαρύ οπλισμό και ειδικά ανακριτικά τμήματα όπως άλλωστε 

είχατε υποσχεθεί το καλοκαίρι του 2024; 

 

Προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης: 

1)  Εάν σκοπεύετε να προχωρήσετε, κατόπιν του σχετικού αιτήματος του Δικηγορικού Συλλόγου 

Ζακύνθου, στη θέσπιση δεύτερης θέσης Αντιεισαγγελέα Πλημμελειοδικών, για την 

αποτελεσματικότερη λειτουργία της Εισαγγελίας Ζακύνθου, στην οποία σωρεύονται ετησίως 

χιλιάδες υποθέσεις πάσης φύσεως παραβατικότητας και εγκληματικότητας; 

 

2) Ποιο είναι το πλάνο από πλευράς Κυβέρνησης για την ενίσχυση και την εξιχνίαση 

εγκλημάτων τα οποία απειλούν και διαταράσσουν την Ζακυνθινή κοινωνία; 

 

Προς τον Υπουργό Ναυτιλίας & Νησιωτικής Πολιτικής: 

 

1) Εάν προτίθεστε να προχωρήσετε στην ενίσχυση του Λιμενικού Σώματος για την καλύτερη 

αστυνόμευση των θαλάσσιων πυλών εισόδου  αλλά και της πολύ μεγάλης ακτογραμμής που 

κατά την καλοκαιρινή περίοδο δέχεται χιλιάδες επισκέπτες; 

 
                                      Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Δημήτρης Μπιάγκης 

 

Γιώργος Μουλκιώτης 

 

Ευαγγελία Λιακούλη 

 

Σταύρος Μιχαηλίδης 

 




